
 

 

Protokoll styrelsemöte NHBK 2024-09-03 

Tid: 19:00  Plats: Bronäsvallen 

 

Närvarande: 

Henrik Åkesäter Henrik Eriksson Richard Brolin 

Per Axelsson Sture Johansson  

 

  

1. Richard hälsas välkommen till sitt första styrelsemöte och gör en kort 

presentation. 

Info 

2. Extra årsmöte hölls den 27/8 där Richard valdes in i styrelsen istället för 

Victor Söderlind som avsagt sig sin plats. 

Info 

3. Då detta är styrelsens första möte efter det extra årsmötet konstituerar sig 

styrelsen enligt nedan: 

 

Kassör: Richard Brolin 

Sekreterare: Henrik Eriksson 

Vice ordf.: Sture Johansson 

 

Övriga styrelsemedlemmar har rollen som ledamot. 

 

(Ordf. Henrik Åkesäter är vald av årsmötet). 

Info 

4. Sture har varit i kontakt med Skogslund som vi fått nys om har haft överskott 

på målvakter för att se om möjligheten att låna en målvakt finns. 

Det visade sig att detta inte längre var aktuellt varken från vårt håll eller 

möjlighet till utlåning. 

Info 

5. Anläggningskommittén återstartar ”pysselkvällar” på onsdags från kl 17:00 

och framåt.  

 

Söndag den 8/9 08:30 planeras arbete med att förbättra vildsvinsstaketet. 

Info 

6. Henrik Eriksson meddelar att ansökan om LOK stöd har lämnats in och 

godkänts. Godkänt belopp för våren 2024 blev 5 102 kr vilket är i nivå med 

tidigare år. 

Info 



 

 

 

7. Frågan om arvoden eller reseersättning för ytterligare funktionärer 

diskuterades. 

 

Styrelsen beslutar att utöver huvudtränare utgår arvode/reseersättning till 

assisterande tränare och materialförvaltare i Seniorverksamheten med  

max 5 000 kr. (Henrik Å deltar inte i beslutet). 

Info 

8. Sture tar upp frågan om julbord för att visa uppskattning för klubbens övriga 

funktionärer. Sture kollar upp möjliga julbord. 

Sture 

9. Leif-Ove Gustavsson från Lidköpings idrottshistoriska sällskap har kontaktat 

Henrik Å för att samla in information om föreningens verksamhet under 

2000-talet. 

 

Henrik E ser till att alla årsmötesprotokoll och verksamhetsberättelser finns 

tillgängliga på hemsidan. 

 

Henrik Å sammanställer information till Leif-Ove  

 

 

 

 

Henrik E 

 

 

Henrik Å 

10. Frågan om hur stor huvudsäkring vi behöver till anläggningen diskuterades. 

Idag har vi 35A vilket eventuellt är i överkant. Möjligen skulle man byta till in 

mindre för att minska kostnaderna för elen. 

 

Henrik Å bereder frågan till nästa möte. 

 

 

 

 

Henrik Å 

11. Aron Åkersäter informerar från senaste spelarrådet som hållits i veckan. 

 

Spelarna är mycket nöjda med dagens tränare och tränarstab och önskar att 

han fortsätter även nästa år. 

 

Träningsresa har diskuterats i spelar gruppen och frågan om huruvida det 

finns pengar hos Sports International för den tidigare betalade och inställda 

resan ställdes. Henrik Å undersöker vad som gäller där. 

 

Spelarna planerar att anordna kräftskiva som årsfest. Mer info kommer om 

det senare. 

Info 

 

 

 

 

Henrik Å 

 

 

 

Info 

12. LOK stöd har sökts och beviljats för våren 2024. Info 

13. Nästa möte beslutas till den 8/10 kl. 19:00 på Bronäsvallen. Info 

 


